



It is with humility and a tremendous sense of gratitude that we thank all our partners, donors and friends for your support of young people in Hong Kong.

By your partnership with the Federation, we have been able to provide services and programmes catering to the needs of today's youth, building skills, competencies and abilities, while also encouraging learning and development. We know that none of this would have been possible without the giving of your time, resources and advice, along with your gifts of cash and in kind. Thank you so much!

As we enter into a new year we look forward to our continued collaboration. It is our belief – already made manifest – that working together creates a harmonious and sustainable community.

Again, we thank you for everything, not least of all your confidence and trust in our work.

首先讓我誠摯感謝所有支持本會和青年工作的贊助伙伴及朋友。

在社會各界鼎力支持下，青協得以推出各項服務和活動，回應青年的需要；並培養他們具備充實知識、技能和智慧，不斷學習和成長發展。無論是來自個人或企業伙伴付出的時間、資源和寶貴意見，對我們而言都彌足珍貴，也是我們服務青年的重要驅動力。我們實在萬分感激。

踏進新的一年，我們熱切期待各界伙伴繼續與我們攜手努力，締造共融、可持續發展和充滿關愛的社會。

最後，各位對本會的託付和信賴，本人謹藉此致以最由衷謝忱。



A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Rosanna Wong'.

Dr. Rosanna Wong Yick-ming, DBE, JP
王葛鳴博士